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Kassa Legfontosabb a munkanélküliség csökkentése 
  .  

 Kassa Legfontosabb a munkanélküliség csökkentése 
  . A megye mûködésének négyéves idõszakára visszatekintve értékelte Rudolf Bauer
megyefõnök az eddig elért eredményeket és sikertelenségeket. 
  A regionális önkormányzat létrejöttének legnagyobb hozadéka Bauer szerint a polgárok és az
általuk választott képviselõk befolyásának megnövekedése volt, így igazságosabb döntések
születhettek a vidékfejlesztés, kultúra, középiskolai oktatás, egészségügy, közlekedés és
szociális szféra területén. A négy év alatt a városi képviselõ-testület huszonhatszor gyûlt össze,
és a megyefõnök jellemzése szerint „viharos helyzetek nem alakultak ki”. 
  A megyei fennhatóság alá tartozó részterületek közül legterjedelmesebb az iskolaügy, a
megyében elhelyezkedõ 101 középiskolával. Egyes középiskolák átépítésére, szigetelésére a
megye négyszázmilliót ruházott be, jelentõsen csökkentve az intézmények mûködési költségeit.
A középiskolások számára két új verseny is az önkormányzat jóvoltából jött létre, a „Sporttal a
drog ellen” verseny és az angol nyelven folyó „Régióm kincsei” mûveltségi vetélkedõ. Szociális
téren a megye 140 millió koronát áldozott egyes öregotthonok modernizálására és új szociális
szolgáltatási épületek felépítésére, köztük a krízisközpont létrehozására, melyben az
egyedülálló szülõk menedékhelye és a gyermekmenhely mellett reszocializációs központ is
mûködik a drogfüggõk rehabilitációjára. Az egészségügyben sikerült elérni a negatív gazdasági
mutatók pozitívvá válását, stabilizálni az intézményeket és megalapozni az épületek
hatékonyabb kihasználását. A nagymihályi, terebesi, rozsnyói és iglói kórház modernizációja
mellett a szepsi rendelõintézet rendbehozatalára is sor került. A kultúra területén a mûemlékek
felújítása és a számos kulturális esemény megszervezése mellett említést érdemel a kassai
Thália Színház rekonstrukciója is. Rudolf Bauer a legtöbb hiányosságot a külföldi befektetõk
megszerzése és a közlekedési infrastruktúra kiépítése terén látja. Szerinte a Sario nem tartotta
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be az ígéreteit, nem történt az intézményben munkaerõ-bõvítés, mely elõsegítette volna a
beruházókról való információk áramlását. A jövõben ezért egy megyei szintû, invesztorokkal
foglalkozó intézmény kiépítése lenne a megfelelõ megoldás a befektetések számának
megnövelésére. Ugyanígy az úthálózat lassú kiépülését is a balsikerek között könyvelte el. A
jövõ prioritásaként Bauer a munkanélküliség csökkentését jelölte meg, aminek eléréséhez
erõteljesebb régiófejlesztésre lesz szükség. 
  KOZSÁR ZSUZSANNA 
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